# 机乐堂 JR-ZS283 机械车载支架 仪表台款 中英文版 说明书 尺寸: 55x80mm 材质: 128g铜版纸 正反单色印刷 风琴折





#### After-sales service instructions

Dear users, thank you very much for using our products. In order to protect your

rights and interests, and to clarify the company and its distributors' responsibilities, i.e. product r replacement and return, please read the following iten

1. Warranty Card is the necessary certificate for our company to provide free after-sales service during the warranty period of our products.

2. According to the principle of "who sells who takes responsibility", you can, with the Warranty Card, contact the distributor in case of any quality problem. The company will provide service support for its distributors.

 The company promises that if a quality problem occurs within seven days since the date of purchase (the date on valid bills shall prevail) the customer may choose to return, replace or maintain the product freely. For products beyond warranty period, life-long maintenance service is also provided (the after-sales

service offices only charge for components/parts). Please fill in the Warranty Card carefully upon purchase.

4. The following cases are not included in the after-sales

Beyond the warranty period;

 Depend the wanting period,
Product damage caused by failure to follow the use maintain and preserve instructions; (3) Product damage caused by dismantling or repairing the product without authorization

Failure to provide Warranty Card;
The product differs with that on the Warranty Card; or

there's alteration on the Warranty Card. ⑥ Damage caused by other force majeure. 5. JOYROOM reserves the right of final interpretation

### Warranty Card

Model:		
Purchase Date:		
Distributor:		
Invoice Date:		
Tel.:		
Customer Name:		
Zip code:		

#### 售后服务说明

1. 产品保修卡,是我公司对其产品提供保修期内免费售 后服务的必要凭证。

按照谁销售谁负责三包原则,产品出现质量问题凭 (产品保修卡)与经销商联系,由经销商对客户提供服务,我公司则对经销商提供服务支持。

3.公司承诺,自售出之日(日期以有效,票据日期为 准)起七日内出现质量问题,客户可以选择退货更换及 维保修。产品超过保险出现质量问题享受终身维修(各 售后服务点只收取元器件材料费);请客户在购买时与 经销商认真填好(产品保修卡)

4. 下列情形不享受三包服务 ① 超过三包期限的
② 未按产品使用说明书要求使用、维修、保管而造成损

③非承担三包的维修者拆动造成损坏的

④ 干 (产品保修卡)
④ 元 (产品保修卡)
⑤ (产品保修卡) 上的内容与产品实物不符或涂改的
⑥ 因不可抗力造成的

5. 以上各事项最终解释权属于本公司所有。

## 产品保修卡

产品型号:	
购买日期:	
代理商:	
发票日期:	
电 话:	
顾客姓名:	
邮政编码:	